

# MUSSULO 40

## CLASS40 N° 151

DESIGN: MACH 40.3

ARCHITECT: SAMUEL MANUARD

SHIPYARD: JPS PRODUCTION

FIRST LAUNCH: 2017



### SKIPPER: JOSÉ GUILHERME CALDAS

63 years old

Doctor

Sao Paulo, Brésil



- ★ Transat Jacques Vabre 2017 and 2023
- Triple winner Cape2Rio 2014, 2017 and 2020
- More than 45.000 NM offshore - races and cruises
- 1<sup>st</sup> position in 7 editions of REFENO race (Recife - Fernando de Noronha)

### CO-SKIPPER: TO BE ANNOUNCED

#### A WORD FROM THE SKIPPER

*Reading Eric Tabarly's books when I was 12 or 13, I was already sailing around the world with him and dreaming of one day being able to do the same thing... 50 years have gone by and finally with the Globe40, I'm going to be able to make a dream come true! The Globe 40 format allows an enlightened amateur like me to sail around the world in safety, with pleasure and fun as the watchwords.*

*With the acquisition of Class40 n°151 I'll be able to race more competitively alongside boats of the same generation.*

*My main objective today is to be at the start line with a boat that's ready and reliable to sail the world's oceans safely and as quickly as possible!*

#### LE MOT DU SKIPPER

*En lisant les livres d'Eric Tabarly, quand j'avais 12 -13 ans, je naviguais déjà au tour du monde avec lui et rêvais d'un jour pouvoir faire la même chose... 50 ans se sont écoulés et enfin avec la Globe40, je vais pouvoir faire d'un rêve une réalité ! Le format de la Globe 40 permet à un amateur éclairé comme moi de faire un Tour du Monde en sécurité avec comme mots d'ordre : plaisir et amusement.*

*Avec l'acquisition du Class40 n°151 je vais pouvoir faire une course plus compétitive aux côtés des bateaux de la même génération.*

*Mon objectif principal aujourd'hui est d'être à la ligne de départ avec un bateau prêt et fiabilisé pour naviguer sur tous les océans du globe en sécurité et le plus vite possible !*